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خواجه وند: در مورد پرونده برانکو 
منتظر ابلاغ حکم هستیم

مهدی خواجه وند در مورد آخرین وضعیت پرونده  �
شکایت برانکو ایوانکوویچ از باشگاه پرسپولیس گفت: 
در مورد این پرونده منتظر ابلاغ حکم هستیم تا ببینیم 
چــه باید کرد. او افزود: حکم اولیــه پرونده برانکو به 
باشــگاه ابلاغ شــد که ما درخواســت مشروح حکم 
کردیــم. باید در این زمینه هزینه ای پرداخت می شــد 
که ما از فیفا خواستیم از حسابمان در فیفا این هزینه 
برای ابلاغ رأی پرداخت شــود که خدا را شکر نامه ای 
از فیفا آمد و درخواست ما پذیرفته شد. خواجه وند در 
پاسخ به این سؤال که آیا باشگاه پرسپولیس محکوم 
به پرداخت پول برانکو هســت یا نه؟ عنوان کرد: نه، 
ما در این پرونده در مقام پرداخت نیســتیم. قرار شده 
اول گرند حکم به ما ابلاغ شود تا در مورد آن تصمیم 

بگیریم به دادگاه CAS اعتراض کنیم یا نه.

علی نژاد: اعزام های برون مرزی 
کیفی تر شده است

معــاون وزیر ورزش گفــت: شــورای برون مرزی  �
وزارت ورزش و جوانان در سال ۱۳۹۸ با نگاهی کیفی 
با اعــزام ۱۱ هزار و ۲۰۰ نفر به مســابقات برون مرزی 
موافقت کرد. به گزارش پایــگاه خبری وزارت ورزش 
و جوانان، مهــدی علی نژاد، معاون توســعه ورزش 
حرفه ای و قهرمانی و رئیس شورای برون مرزی وزارت 
ورزش و جوانان اظهار کرد: با دســتور سلطانی فر، با 
رعایت صرفه جویی و اجرای سیاست های کیفی سازی 
اعزام های ورزشی، ســال ۱۳۹۸، ۱۱ هزار و ۲۰۰ نفر به 
مسابقات برون مرزی اعزام شــدند که نسبت به سال 
۹۶، ۹ هزار نفر و نســبت به ســال ۹۷، ســه هزار نفر 
کاهش اعزام داشتیم. علی نژاد ادامه داد: این کاهش 
اعزام در حقیقت با تشخیص شورای برون مرزی برای 
ضرورت نداشــتن اعزام آنها اجرا شــد. معــاون وزیر 
ورزش و جوانان گفت: ســال ۹۸، فوتبــال با دو هزار 
و ۶۲۶ نفر بیشــترین اعزام و فدراسیون چوگان بدون 

اعزام، کمترین مورد را داشته است.

توضیح گل گهر در مورد پرداخت 
مبلغ قرارداد مارک ویلموتس

روابط عمومی باشــگاه گل گهــر در مورد پرداخت  �
مبلغــی از قرارداد ســرمربی تیم ملــی فوتبال ایران 
توضیــح داد. به گزارش مهــر، در اطلاعیه باشــگاه 
گل گهر آمده اســت: «طی روزهای اخیــر بار دیگر به 
شــایعه ای بی اســاس در ارتباط با پرداخت دستمزد 
ســرمربی ســابق تیم ملی آقای مــارک ویلموتس از 
سوی باشــگاه گل گهر دامن زده شــده است. باشگاه 
گل گهر بار دیگر اعلام می کند که هیچ پولی از ســوی 
این باشــگاه به ســرمربی تیم ملی داده نشده است و 
از این پس با انتشــاردهندگان اخبار کذب و شایعاتی 
که به دنبال تشویش و گمراهی افکار عمومی هستند 
از طریق مراجع قانونی برخورد خواهیم کرد». پس از 
مطرح شدن ابهاماتی در مورد قرارداد مارک ویلموتس 
با تیم ملی فوتبال ایران، عنوان شد که فدراسیون برای 
تأمین مبلغ قرارداد این مربی از گل گهر مبلغی حدود 

۱۰ میلیارد تومان دریافت کرده است.

دل نوشته جذاب و خواندنی 
رونالدو برای هواداران

رونالدو نازاریو، اســطوره فوتبال برزیل، دل نوشته  �
جذابــی را برای مردم که هم اکنــون در حال مبارزه با 
ویروس کرونا هســتند منتشــر کرده است. به گزارش 
«ورزش سه»، اســطوره ۴۳ ساله فوتبال برزیل؛ یعنی 
رونالدو با یک دل نوشته از مردم به خاطر درخانه ماندن 
برای مبارزه با ویروس کرونا تشــکر کــرد و این مبارزه 
را به جنگ خود با مصدومیت های پیاپی تشــبیه کرد. 
در دل نوشــته رونالــدو آمده اســت: «هفته ها بود به 
این فکر می کردم که چگونه در این لحظات ســخت 
و پر از خبرهای بد با شــما ارتباط برقــرار کنم. این را 
می نویسم تا از شما به خاطر درخانه ماندن تشکر کنم. 
بــرای اینکه تلاش می کنید هر لحظه درخانه ماندن را 
برای خانواده تان به چیزهای به یادماندنی تبدیل کنید. 
تشــکر برای صبر، احتیاط و خوش بینی شما با وجود 
همه مشــکلات، چالش ها و ســختی هایی که در این 
روزها با آن مواجه هســتیم. فوتبــال چیزهای زیادی 
به مــن آموخته که بزرگ ترین آنهــا غلبه بر چیزهای 
مختلف بوده اســت. وقتــی اولیــن مصدومیت زانو 
برایم پیش آمد، بســیاری از اطرافیان به من گفتند که 
دیگر نمی توانم بازی کنم و حتی راه بروم. احســاس 
می کردم زندگی از من گرفته شــده است. در آن زمان 
محدودیت هایم بیش از هر وقت دیگری مورد آزمایش 
قرار گرفت و من قصد داشــتم برای تغییر نظرات هر 
کاری را که می توانم انجام دهم. ســه سال ریکاوری 
پشت سرهم بسیار دشــوار بود، اما انگیزه هم این بود 
که می توانم دوباره یک روز توپ را در بین پاهایم ببینم. 
در پایان این لحظه فرارســید؛ شاید نمادین ترین دوران 
فوتبال من؛ ســال ۲۰۰۲ بازی در جام فینال جهانی با 
تیم ملی برزیــل. زدن دو گل به آلمان برای تیم ملی 
کشورم و رسیدن برزیل به رکورد پنج قهرمانی در جام 
جهانی.  من مطمئن هستم که شما هم به عقب نگاه 
می کنید و یادتان می آید که چندبار از همه نبردها پیروز 
بیرون آمده اید. غیرممکن را ممکن کنید. مثل شما من 
هم مشــتاقانه در انتظار بازگشــت به خانه (ورزشگاه 
وایادولید) هســتم. چشمانم را می بندم و به ورزشگاه 
پر از تماشــاگر فکر می کنم. این اشتیاقی است که من 
را به حرکت درمــی آورد. در خارج از میدان هنوز هم 
انگیزه زیادی برای غلبه بر هر چالشــی را دارم. قوی 

باشید، ما با هم هستیم و از این قوی تر خواهیم شد».

رکاب زن نوجوان ایران
 در تمرین فوت کرد

رکاب زن نوجــوان ایــران بــه علت تصــادف در  �
حیــن تمریــن درگذشــت. به گــزارش فدراســیون 
دوچرخه ســواری، مهیــار فرزانــه، رکاب زن نوجوان 
یزدی و عضو تیــم ملی نوجوانان ایران، در گذشــت. 
ایــن رکاب زن به علت تصادف در زمان تمرین جان به 
جان آفرین تسلیم کرد. گفتنی است پیش از این نیز بارها 
اتفاق افتــاده که رکاب زنان در حین تمرین در جاده بر 
اثر تصادف با وســایل نقلیه عبــوری فوت یا مجروح 
شــوند. علت این مســئله نیز نبود اســکورت همراه 

رکاب زنان در حین تمرین در جاده است.

نکونام: 
وقتی مسابقه ای برگزار نشده، چرا 
باید تمام دستمزدمان را بگیریم؟

ســرمربی فولاد خوزســتان می گوید مبحث کرونا  �
از نظر مالی به باشــگاه های ما ضرر زده است. وقتی 
مســابقه ای برگزار نشــده، چرا باید تمام دستمزدمان 
را بگیریم. به گزارش ایســنا، جواد نکونام، ســرمربی 
تیم فولاد خوزســتان، درباره ابهــام در برگزاری لیگ 
برتر گفت: وقتی موضوع کرونا جدی شــد، من اولین 
کســی  بودم که به برگزاری مسابقات اعتراض داشتم. 
این در حالی بود که می دانســتم تیمم بیشترین ضرر 
را خواهــد کرد. تیم فولاد خوزســتان در اوج آمادگی 
قرار داشت؛ اما من سلامتی مردم، بازیکنان و اعضای 
تیمــم را مهم تر از هر نتیجــه و قهرمانی ای می دانم. 
قطعا مســئولان تصمیم گیرنده برای انجام مسابقات 
ســلامتی جامعه را در نظر خواهند گرفــت و درباره 
انجام بــازی با پروتکل هــای خاص یــا برگزار نکردن 
تصمیم گیــری خواهند کرد. او دربــاره بحث کاهش 
قراردادها در صورت برگزار نشــدن مســابقات گفت: 
هنوز تکلیف مســابقات معلوم نیســت و کســی به 
طور قطع درباره برگزار شــدن یا نشدن صحبت نکرده 
است. به هر حال اگر مسابقات برگزار شود، باید حق و 
حقوق اهالی فوتبال به طور کامل پرداخت شــود؛ اما 
در غیر این صورت من موافق کاهش دستمزدم هستم. 
نکونام افزود: مبحث کرونا از نظر مالی به باشگاه های 
ما ضرر زده اســت. وقتی مسابقه ای برگزار نشده، چرا 
باید تمام دستمزدمان را بگیریم؟ روابط بین بازیکنان و 
مربیان با باشگاه دو طرفه است و دو طرف باید شرایط 
همدیگر را درک کنند. البته من درباره خودم صحبت 
می کنم و قطعا اگر مســابقات تعطیل شود، بخشی از 
قراردادم را خواهم بخشــید. همان گونه که هیچ کس 
دوســت ندارد کمتر از حقش در فوتبال یا شغل دیگر 
بگیرد، من فکر می کنم کســی دوســت نداشته باشد 
بیشــتر از حقش بگیرد. دلیلی نمی بینم که بخواهم 
بیشتر از چیزی که زحمت کشیده ام، دریافتی ای داشته 
باشم. ســرمربی تیم فولاد خوزســتان در پایان گفت: 
اهالــی ورزش و فوتبــال درباره کرونا مانند همیشــه 
پیش قدم بوده انــد و من فکر می کنم اگر مســابقات 
تعطیل شــود، داوطلبانه قســمتی از قراردادشان را 
خواهند بخشــید. اکنون دغدغه همه اهالی فوتبال و 
ورزش ســلامتی جامعه اســت و امیدوارم که هرچه 
زودتر این بیماری ریشــه کن شــود. نباید با گذر زمان 
فداکاری پزشــکان و پرستاران کم رنگ شــود. آنها از 
جان خود مایه گذاشــتند و همه مــردم ایران ممنون 

فداکاری های آن  عزیزان هستند.

شفر: سبک گواردیولا را دوست ندارم
ســرمربی پیشین اســتقلال تأکید کرد که به سبک  �

مربیان جدیــد از جمله گواردیولا علاقــه ای ندارد. به 
گــزارش اســپورت ۲۴، وینفرد شــفر بعــد از هدایت 
اســتقلال راهی لیــگ امارات شــد تــا در بنی یاس 
مربیگری کند. او درباره ســبک مربیــان مدرن فوتبال 
گفت: شــاید این احمقانه باشــد؛ اما من علاقه ای به 
ســبک مربیگری پپ گواردیولا ندارم. به فوتبال مدرن 
و مربیان آن علاقه  ای ندارم. شــفر ۷۰ ساله به ستایش 
از هینس فیسفیلر، ســرمربی پیشین خود در بوروسیا 
مونشن گلادباخ، پرداخت که توانست با او قهرمانی در 

بوندس لیگا را به دست آورد.

واگذاری استقلال و پرسپولیس
 میراث ماندگار تاریخ ورزش

وزیر ورزش و جوانان گفت: دســتور رئیس جمهور  �
برای واگذاری مجموعه های بزرگ دولت، وضع خوبی 
را برای تسریع خصوصی شدن سرخابی ها ایجاد کرده 
است. به گزارش پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، 
دویســت و چهلمین نشست شــورای معاونان وزارت 
ورزش و جوانان با حضور مســعود سلطانی فر برگزار 
شــد. مســعود ســلطانی فر در جمع معاونان وزارت 
ورزش و جوانان با اشاره به عزم ملی گسترده تری که 
با دســتور رئیس جمهور برای واگذاری مجموعه های 
بزرگ دولت در کشــور ایجاد شده اســت، اظهار کرد: 
تمام امکانــات حقوقی و قانونی در مســیر واگذاری 
استقلال و پرسپولیس باید در اختیار این دو مجموعه 
قرار گیرد. وزیــر ورزش و جوانان گفت: آقای روحانی 
در موضوع خصوصی سازی و واگذاری بسیار مصمم 
هستند و هم اکنون فضای بســیار خوب و عملیاتی و 
اجرائــی برای ســرعت گرفتن روند خصوصی ســازی 
ســرخابی ها با کمک وزارت اقتصــاد و امور دارایی و 
سازمان خصوصی ســازی شکل گرفته است. مسعود 
ســلطانی فر تصریح کــرد: بــا واگذاری اســتقلال و 
پرســپولیس، اقدامی ماندگار در تاریخ ورزش کشــور 
انجام و به عنوان یک میراث مدیریتی و کمک به آینده 

ورزش کشور ثبت خواهد شد.

ورزش

دریچه خبر

سال هفدهم    شماره 3704 یکشنبه   7 اردیبهشت 1399

شــرق: «باید ســالی ۲۰۰ تا ۳۰۰ میلیارد از استقلال پول 
دربیایــد و هزینــه  ای برای ایجــاد خیریه برای باشــگاه 
تعریف می کنیم، نه اینکه بگوییم باشــگاه بدهکار است. 
الان چشــم یک هــوادار ما تخلیه شــده و جوانان برای 
ازدواج یا تحصیل با مشکل مواجه هستند. ما حدود ۲۷ 
نشست داشتیم و خیلی از مشکلات را برطرف می کنیم». 
وعــده درآمد ۳۰۰ میلیــاردی و حل بحــران تحصیل و 
ازدواج برای جوانان استقلالی فقط بخشی از وعده های 
عجیب وغریب مدیرعامل جدید باشــگاه استقلال؛ یعنی 
احمد ســعادتمند است که هفته گذشــته با حضور در 
برنامــه فوتبال برتر بیش از ۴۰ دقیقه با تهیه عکس های 
قدیمی ثابت کرد یک استقلالی دوآتیشه و ریشه دار است.

اولویت، حل مشکل بازیکنان خارجی
مدیرعامل جدید اســتقلال که با برگزاری جلسات با 
بازیکنان قدیمی و بازیگران ســینما و تلویزیون حســابی 
ســروصدا کرده بــود، اعلام کرد اولویت او حل مشــکل 
بازیکنان خارجی باشــگاه اســت. او که درصــدد بود تا 
مشــکل همیشــگی باشــگاه در قبال بازیکنان خارجی 
تیمش را برطرف کند، به ســمت خواننده خارج نشینی 
رفت که البته سابقه چندان خوبی در این زمینه نداشت. 
ســعادتمند که می خواست به شیوه خودش این بحران 
را حــل کند، به خیال خود پول خوبی از هوادار دلســوز 
آن طرف آبی گرفته، به همین دلیل او حســابی سر ذوق 
آمد و از صبوری دیاباته و میلیچ به خاطر اینکه حاشیه  ای 
برای باشگاه درست نکردند تشکر کرد. در ظاهر این طور 
برآورد شــده بــود که همه شــرایط گل وبلبل اســت و 

استقلال وارد دوران تازه مدیریتی شده است.
بعد از انتشار خبر تسویه حســاب با میلیچ و دیاباته، 
باشــگاه استقلال تهران پیام تشــکر احمد سعادتمند را 
از هــوادار متمــول روی خروجی خود قــرار داد. احمد 
سعادتمند، مدیرعامل باشگاه، با صدور پیامی از زحمات 
این هوادار استقلال تشکر کرد و گفت: «از چنین عزیزانی 
که قلبشــان با اســتقلال اســت، صمیمانه سپاسگزارم. 
باید اذعــان کرد ایرانیان خارج از کشــور با کمی اعتماد 
متقابل توان همکاری و مشــارکت بــا مجموعه ما را به 
خوبی دارند و حتی می توانند نقش آفرینی کنند. بار دیگر 
از این دوســت خوبم سپاســگزارم. این هوادار پرداخت 

قراردادهای دیاباته و میلیچ را آغاز کرده است و به زودی 
نیز کل قــرارداد دیاباته را پرداخت خواهد کرد. امیدوارم 
که به زودی و در تهران میزبان او باشم». بعد از این پیام 
تشکر بود که بســیاری از هواداران منتظر بودند تا ببینند 
این فرد متمول که بدون هیچ چشمداشــتی حاضر شده 
بخــش زیادی از طلــب دو بازیکن خارجی تیمشــان را 
پرداخت کند، کیست؟ با بررسی بیشتر، فقط دو روز بعد 
از پیام تشکر ســعادتمند مشخص شد هوادار دلسوز(!) 
همان کسی است که دو فصل پیش استقلالی ها توسط 
او گزیده شــده بودنــد. صحبت از «ایمــان ابراهیمی»، 
خواننده خارج نشین اســت که پیش تر شایعه شده بود 
حاضر اســت باشگاه اســتقلال را با قیمت ۵۰۰ میلیارد 

تومان بخرد.
این بــار هم ظاهــرا قرار بــود هواداران اســتقلال و 
بازیکنان خارجی از یک سوءاســتفاده دیگر شوکه شوند؛ 
پیام تشــکر مدیرعامل از فرد دلســوز، حــالا ۱۸۰ درجه 
معکوس شــده بود، چراکه «سند واریزی پول به حساب 
دیاباتــه و میلیچ کاملا جعلی اســت». ماجرا از این قرار 
است که بعد از انتشار خبر تسویه حساب با این دو بازیکن 
خارجی اســتقلال، آنها به بانک مذکــور مراجعه کردند 
و بعد متوجه شدند چنین رســیدی جعلی است؛ مبلغ 
۳۰ هزار دلار بــرای دیاباته و ۱۵ هزار دلار برای میلیچ از 
سوی هیچ شــخص یا نهادی به حساب آنها واریز نشده 
است. دیاباته که از چنین وضعی به شدت عصبانی شده، 
اعلام کرد به شــخصیت او با چنیــن کلاه برداری بزرگی 
توهین شــده و میلیچ نیز اعلام کرد تــا به حال با چنین 
مسئله  ای روبه رو نشده اســت، اما بعد از پایان کرونا به 
عشق هواداران اســتقلال به ایران بازخواهد گشت تا در 
تمرینات شرکت کند. بااین حال دیاباته که بارها ثابت کرده 
بود بازیکنی پولکی نیست، طبق گفته رسانه های داخلی، 
از روزی که مشــخص شده چنین جعل بزرگی رخ داده، 
تلفن اســتقلالی ها را جواب نداده و در ظاهر امر این طور 
مشخص اســت که بازیکن گلزن آبی ها دیگر تمایلی به 

بازگشت ندارد و کاسه صبرش لبریز شده است.
گزیده شدن از یک سوراخ برای دومین بار

پیش تر اما این اتفاق یکبار دیگر برای اســتقلال رخ 
داده بــود و اگر مدیــری در رأس کار بود که فقط کمی 

نســبت به مســائل و حواشی باشــگاه آگاهی داشت، 
متوجه می شد که جعل واریز حقوق بازیکنان خارجی 
یکبار دیگر هــم رخ داده بود و همین مســئله بود که 
ســرور چباروف ازبک را از استقلال فراری داد. ماجرا از 
این قرار اســت که در دوران مدیریت امیرحسین فتحی، 
شــفر می گوید که خواهان جذب دوباره چباروف است 
و امیرحســین فتحی نیز با این بازیکن باب مذاکره را باز 
می کند. چباروف اعلام می کند در صورتی به اســتقلال 
برمی گردد که طلب سال قبل با او به طور کامل تسویه 
شود. در این میان باز هم پای خواننده خارج نشین به این 
ماجرا باز شــد. ایمان ابراهیمی اعلام کرد حاضر است 
مبلــغ ۱۳۰ هزار دلار طلب این بازیکن ازبک را پرداخت 
کند تا او بدون مشــکل برای مذاکره به ایران بیاید. او باز 
هم رسید پرداخت ۱۳۰ هزاردلاری را به باشگاه استقلال 
می دهد تا آنها نیز به ازبکســتان ارسال کنند. چباروف 
اما با دیدن این ســند واریزی و چک کــردن آن با بانک 
موردنظر متوجه می شــود فقط ۱۳ دلار به حســابش 
واریز شده و به همین دلیل زیر میز مذاکره می زند و دیگر 
جواب اســتقلالی ها را نمی دهد؛ اتفاقی که حالا برای 
دیاباتــه و میلیچ نیز رخ داده اســت و این طور می توان 
گفت که باشگاه بزرگی مانند استقلال برای دومین بار از 

یک شخص ضربه غیرقابل جبرانی خورده است.
عابربانک های عاشق؛ بلای جان قرمز و آبی

این اتفاق اما به شــکل دیگری در پرســپولیس نیز 
بارها رخ داده و حســین هدایتی که همیشــه خواستار 
حضــور در هیئت مدیره ایــن تیم بود، با مــوازی کاری 
چندین بار با مدیران وقت به مشکل خورد. هدایتی که 
ســرانجام توانست مدتی شرکت اســتیل آذین ایرانیان 
را به عنوان اسپانسر ســوم باشگاه پرسپولیس معرفی 
کند، در نهایت کارش به بازداشــت و پاســخ گویی به 
مراجع قضائی کشــید. حواشی حضور حسین هدایتی 
در پرسپولیس آن قدر زیاد بود که هربار مدیران این تیم 
از چنین رفتارهایی شــاکی بودند که چرا یک نفر بدون 
اطلاع باشگاه باید به بازیکنان یا افراد دیگر پول بدهد. 
از ســوی دیگر ماجرای ایمان ابراهیمی که در صفحه 
شــخصی خود بارها از علاقه خود به اســتقلال گفته 
بــود نیز بهتر از هدایتی نیســت. طبل توخالی عشــق 

و علاقــه ایمان ابراهیمی حالا در دو ســال اخیر تبدیل 
به یک رســوایی بزرگ برای او و باشگاه استقلال شده 
اســت. او حتی در صفحه شــخصی خود اعلام کرده 
بود که نیاز نیست باشگاه استقلال برای تسویه حساب 
با بازیکنان خارجی خود نگران باشــد! تفاوت هدایتی 
بــا ایمان ابراهیمی اما در یک بخــش، حداقل زمین تا 
آسمان اســت؛ عابربانک پرسپولیسی ها بارها از جیب 
برای تیم ملی فوتبال ایران، پرسپولیس، استیل آذین و... 
هزینه کرد با این تفاوت که طمع قدرت، تنش با مدیران 
باشگاه و البته نامشخص بودن صلاحیت پول ها، کار او 
را به زندان کشــاند. ایمان ابراهیمی که به ظاهر دارای 
ثروت عظیمی اســت، حاضر شــده فقط «۱۳» دلار از 
جیب برای تیم محبوبش هزینــه کند و البته با همین 
خبرها توانســت در اینســتاگرام نیز «فالوئر» زیادی به 

پیجش اضافه کند.
علامت ســؤال بزرگ؛ گزینشی از ســوی وزیر وجود 

ندارد؟
۱۳ بهمن ۱۳۹۸ بود که خبر جلسه انتخاب اعضای 
جدید هیئت مدیره باشــگاه اســتقلال منتشــر شد که 
مهدی شــریفی نیک نفس به عنوان بــازوی اقتصادی 
به عضویت هیئت مدیره این باشــگاه درآمده، اما فقط 
چنــد روز بعد از این انتصاب بود که او به دلیل پرونده 
و فساد اقتصادی ای که داشت، از کشور گریخت و این 
سؤال پیش آمد که آیا پیش از عضویت در هیئت مدیره، 
نظارتــی از ســوی وزارت ورزش رخ داده یا خیر. حالا 
هم احمد سعادتمند، مدیرعامل جدید استقلال است 
که از ســوی وزارت ورزش با حکــم مدیرعاملی روی 
صندلی قدرت استقلال نشسته و چنین گاف بزرگی را 
داده. او به کســی اعتماد کــرده که دو فصل پیش نیز 
ســر باشگاه استقلال را با جعل سند کلاه گذاشته بود، 
اما باز هم سعادتمند با کســی مذاکره کرد که وجهه 
خوبی نداشــته و حتی هواداران نیز در فضای مجازی 
او را می شــناختند. عــدد «۱۳»، جعل ســند و اعتماد 
ســعادتمند به «ایمان ابرا» نقل محافل ورزشی شده 
و مشــخص نیســت با چنین اتفاقی، بازیکنان چطور 
می توانند به مدیرعاملی که گفته بود از بچگی عاشق 

این تیم بوده اعتماد کنند؟

شــرق: بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو در حالی به خاطر 
شیوع گســترده ویروس مرگبار کرونا به تعویق افتاده که 
به اعتقاد بســیاری از کارشناســان به نفــع ورزش ایران 
اســت، چراکه می تواننــد از این فرصــت به وجودآمده، 
بهترین اســتفاده را بکننــد تا با آمادگی بیشــتری راهی 
بزرگ ترین رویداد ورزشی دنیا شوند. یکی از تیم هایی که 
از تأخیر یک ســال ونیمه این بازی ها ابراز رضایت می کند، 
تیم ملی پینگ پنگ مردان اســت. برای ایــن تیم نیما و 
نوشــاد عالمیان، شانس اصلی کســب سهمیه انفرادی 
المپیک هســتند. جمیل لطف االله نسبی، ســرمربی تیم 
ملی پینگ پنگ، دراین باره به «شــرق» می گوید: «تعویق 
بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو به علت جلوگیری از خطر 
ابتلا به کروناویروس به ســود تیم ملی ما شد. امیدوارم 
بتوانیم از این فرصت برای المپیکی شدن ورزشکارانمان 
بهــره ببریم. با توجــه به زمان کمی که تــا مرداد مانده 
بود، تیم ملی شــرایط فنی قابل قبولی نداشت، به همین 
خاطر شــانس زیــادی را برای گرفتن ســهمیه المپیک 
متصور نبودیم، به خصوص اینکه اواخر ســال گذشــته 
بــا آمدن ویــروس کرونا، نیما و نوشــاد، حضــور در دو 
تورنمنــت بین المللــی قطر و عمان را از دســت دادند. 
به خاطر اینکه آن روزها کرونا در ایران خیلی شــایع شده 
بود، کشورهای میزبان مســابقات اجازه حضور بازیکنان 
ایرانی را در این مســابقات ندادند. همین موضوع باعث 
شد تا برادران عالمیان به لحاظ رده بندی جهانی از سایر 
رقبای خود عقب بمانند. بااین حال باید بگویم این اتفاق 

به نفع ماســت». کادر فنی تیم ملی 
پینگ پنگ در نظر دارد اردوهای خود 
را از پنجــم خرداد برای شــرکت در 
پیکارهای  قهرمانی جهان شــروع 
این موضوع  البته محقق شدن  کند. 
منوط به آن اســت که ســتاد ملی 
مبــارزه با کرونــا اجازه ازســرگیری 
بدهــد.  را  ورزشــکاران  تمرینــات 
پینگ پنگ بازان ایرانی دو سال پیش 
در همین رقابت ها موفق شدند برای 
نخستین بار بعد از انقلاب، تاریخ ساز 

شــوند و به ســطح یک این رویداد معتبــر صعود کنند. 
لطف االله نســبی ادامه می دهد: «اولین مسابقه ای که ما 
پیش رو داریم، رقابت هــای قهرمانی جهان کره جنوبی 
اســت که مهرماه برگزار می شــود. ما چهار مرحله اردو 
داریــم که باید قبل از این مســابقات برگزار کنیم. ضمن 
اینکه در نظر داریم در تورنمنت بین المللی بلغارســتان 
و چک هم شــرکت کنیم. به هرحال امتیــاز رقابت های 
قهرمانــی جهــان برای ما خیلــی مهم اســت، چراکه 
امتیازات آن تا دو ســال برای ورزشکاران ثابت می ماند. 
از آنجا که در ســطح یک مســابقات هم قرار داریم، باید 

سعی کنیم بهترین نتیجه را بگیریم 
تــا بچه هــا در رده بنــدی جهانی، 
صعود داشته باشند که اگر کار برای 
کسب سهمیه المپیک به رده بندی 
جهانی کشــیده شد، شانس داشته 
مردان  پینگ پنگ  ملی  باشیم». تیم 
برای کســب سهمیه المپیک ۲۰۲۱ 
توکیو ســه راه دارد؛ راه هایی که به 
گفته سرمربی این تیم خیلی سخت 
و دشــوار هســتند: «اولین فرصتی 
که ما برای کســب سهمیه پیش رو 
داریم، رقابت های منطقه ای آسیای میانه است. برخلاف 
گذشته که بازیکنان ایرانی شانس زیادی در این مسابقات 
داشــتند، اما الان باید بگویم این طور نیســت. سطح این 
رقابت ها خیلی بالاتر رفته اســت. نوشاد عالمیان برای 
المپیک ۲۰۱۶ ریودوژانیرو در همین مســابقات قهرمان 
شــد و ســهمیه گرفت. الان اما دو بازیکن قزاق و ازبک 
حریف این دو برادر هســتند که خیلی سطحشان خوب 
است. بازیکن قزاق رنکینگش از بچه های ما بالاتر است 
و در اروپا زندگی می کند. طبیعتا او در مقایسه با بازیکنان 
ایرانی از حریف تمرینی و شرایط بهتری در اروپا برخوردار 

است. بازیکن ازبک هم که یک سال پیش به کره شمالی 
رفتــه و دارد تمریناتش را آنجا انجام می دهد؛ جایی که 
خیلی از بهترین پینگ پنگ بازان دنیا آنجا هســتند. ما اگر 
اینجا ســهمیه نگیریم، باید شانســمان را در رقابت های 
انتخابی قطر که در سطح جهانی برگزار می شود، امتحان 
کنیم. آنجا کار به مراتب از آسیای میانه مشکل تر است، 
چــون تعــداد بازیکن بیشــتری از کل دنیا برای کســب 
سهمیه می آیند. اینجا شانس کمتری برای سهمیه داریم. 
در نهایت آخرین راه هم گرفتن سهمیه از طریق رنکینگ 
جهانی اســت. بعد از اینکه مسابقات انتخابی تمام شد، 
فدراسیون جهانی یک تعداد سهمیه را بر اساس قوانینی 
که هنــوز اعلام نکــرده، به نفرات جامانــده اختصاص 
می دهد. درحال حاضر نوشــاد بهترین بازیکن ماست که 
رنکینگ المپیکی اش ۱۸ است. امیدواریم که با قرارگرفتن 
در این مسیر سخت بتوانیم حداقل یک سهمیه را بگیریم. 
هر دو نماینده ما وضعیتشان خوب است و شانس برای 
المپیکی شــدن دارند». این پیش کسوت پینگ پنگ ایران 
در پایان از حمایت های فدراســیون این رشــته قدردانی 
کرد و گفت: «خدا را شــکر تا به الان همه جور امکانات 
در اختیار تیم ملی برای رسیدن به سهمیه المپیک مهیا 
شده اســت. با توجه به اینکه کشور در شرایط اقتصادی 
بدی قرار دارد، اما فدراســیون تمام برنامه های ما را اجرا 
کرده اســت. اعزام ها انجام شــده است. فقط امیدواریم 
که هرچه زودتر کرونا از بین برود تا شــادی و نشــاط به 

جامعه مان برگردد».

استقلال حال وروز عجیبی را تجربه می کند

عدد «۱۳»، جعل سند و خواننده خارج نشین

 جمیل لطف االله نسبی، سرمربی تیم ملی پینگ پنگ
تعویق المپیک به نفع ما شد


